

## Circular

## تعميم

**Reference** : EHS-ENV-01-2022  
**To** : EHS Pre-qualified Recyclable Materials  
Collection and Transport Companies  
**From** : Environment, Health and Safety (EHS)  
Department – Environment Section  
**Subject** : Additional Requirements on Recyclable  
Materials Collection  
**Date** : 7 February 2022

**مرجع رقم** : EHS-ENV-01-2022  
**إلى** : كافة المؤسسات المعتمدة من قبل إدارة البيئة  
والصحة والسلامة لجمع ونقل المواد القابلة  
للتدوير.  
**من** : إدارة البيئة والصحة والسلامة - قسم البيئة.  
**الموضوع** : المتطلبات الإضافية لجمع المواد القابلة للتدوير  
**التاريخ** : 7 February 2022

In line with the recent directives issued by Dubai Municipality (DM) – Waste Management Department, PCFC-EHS hereby requires that all vehicles being utilized by [any of the Pre-qualified Recyclable Materials Collection Companies](#) for carrying non-hazardous recyclable / scrap materials to adhere with the following requirements:

- Collection and transportation of recyclable materials shall be from 7:00 a.m. until 7:00 p.m. only
- Vehicle should be registered in the DM RASID Waste Management System
- Vehicle should be green in color
- The company's name and logo should be placed in either side of the vehicle
- All staffs (e.g. driver, helper, etc.) involved in the operations of recyclable materials collection and transport should wear green colored uniform.

The above is effective immediately and non-compliance shall warrant us to impose administrative and / or financial sanctions deemed applicable, starting 1<sup>st</sup> June 2022 onwards.

تماشياً مع التوجيهات الجديدة الصادرة من إدارة النفايات - بلدية دبي ، تدعو إدارة البيئة و الصحة و السلامة - مؤسسة الموانئ والجمارك والمنطقة الحرة [جميع المؤسسات المعتمدة لجمع و نقل المواد القابلة للتدوير](#) ، الإلتزام بالمتطلبات الإضافية التالية والخاصة بالمركبات المستخدمة في نقل المواد الغير خطرة القابلة للتدوير/الخردة :

- يجب أن يتم جمع ونقل المواد القابلة للتدوير من الساعة 7:00 صباحاً حتى 7:00 مساءً فقط .
- يجب تسجيل المركبة في نظام - راصد - في إدارة النفايات .
- يجب أن تكون مركبة جمع ونقل المواد خضراء اللون .
- يجب التأكد من وضع اسم وشعار الشركة الخاصة بالمركبة على جانبي المركبة .
- يجب على جميع الموظفين القائمين بعمليات جمع و نقل المواد ارتداء زي أخضر اللون .

ما ذكر أعلاه ساري وواجب التنفيذ بأثر فوراً ، وفي حال عدم الإلتزام سيؤدي ذلك إلى فرض العقوبات الإدارية /أو الغرامات المالية المناسبة من قبل إدارة البيئة و الصحة و السلامة ابتداءً من 1 يونيو 2022 فصاعداً .

For further information, you may send an email to

[ID.Environment@pcfc.ae](mailto:ID.Environment@pcfc.ae)

or call either of the following numbers:

+971 4 8068867 / +971 4 8068821 /

+971 4 8068854 / +971 4 8068842.

You may also approach any EHS Environment Officer at the  
EHS Satellite Office, near Gate No. 3, Jebel Ali Free Zone.

للمزيد من الاستفسارات، يرجى التواصل عبر بريد إلكتروني:

[ID.Environment@pcfc.ae](mailto:ID.Environment@pcfc.ae)

أو على الهاتف:

+971 4 8068867 / +971 4 8068821 /

+971 4 8068854 / +971 4 8068842

يمكنكم التواصل مع مفتشي البيئة وذلك من خلال زيارة مكتب  
البيئة والصحة والسلامة بالقرب من البوابة رقم 3، بجبل علي في  
المنطقة الحرة.

Environment, Health and Safety (EHS) Department

إدارة البيئة والصحة والسلامة